
Протокол №18 от извънредно заседание на Общински съвет – Свищов, 

 проведено на 03.09.2024 г., мандат 2023 – 2027 година 
 

1 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – СВИЩОВ 

 

П Р О Т О К О Л 

 

№18 

 

от извънредно заседание на Общински съвет – Свищов, 

проведено на 03.09.2024 година 

 

 

Днес, 3 септември 2024 година, от 14:00 часа, в Зала №1 на Община Свищов се 

проведе извънредно заседание на Общински съвет – Свищов. 

От общо 29 общински съветници, в началото на заседанието присъстваха – 22. 

Отсъстваха Генади Иванов, Мариана Маркова, Денис Асанов, Станислав Благов, 

София Вергилова-Георгиева (болничен), Йордан Нейков и Красимир Цолов 

(заявление).  

 

На заседанието присъстват и:  

Д-р Генчо Генчев – Кмет на община Свищов; 

Анелия Димитрова – Зам.-кмет „Образование, социални и младежки политики и 

европейска интеграция“; 

Иван Шопов – Зам.-кмет „Благоустройство и инвестиционна политика“; 

Бедри Алиев – Зам.-кмет „Отбранително-мобилизационна подготовка, транспорт 

и чистота“; 

Любомира Петрова – Секретар на Община Свищов. 

 

Заседанието на Общински съвет – Свищов се откри от д-р Кристиян Кирилов – 

Председател на Общински съвет – Свищов. 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – „Добър ден 

уважаеми дами и господа общински съветници, добър ден уважаеми господин Генчев, 

добър ден уважаеми заместник-кметове, гости и зрители на днешното заседание 

извънредно на Общински съвет – Свищов. В залата присъстват 22 общински 

съветника. Имаме необходимия кворум за започване работата по Дневния ред.“ 

 

№ Име, презиме, фамилия  

1. Кристиян Василев Кирилов Присъства 

2.  Верони Маринов Маринов Присъства 

3. Валери Фильов Николов Присъства 

4.  Мария Иванова Тодорова Присъства 

5. Елена Йорданова Шопова Присъства 

6. Цветанка Младенова Кирова Присъства 

7. Габриела Валентинова Петкова Присъства 

8. Генади Русев Иванов Отсъства 

9. Мариана Илиева Маркова Отсъства 

10. Любомир Ванев Митев Присъства 
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11. Милен Емилов Динков Присъства 

12. Санка Евтимова Райкова Присъства 

13. Михаил Руменов Попов Присъства 

14. Денис Зияев Асанов Отсъства 

15. Емял Айдънова Исмаилова Присъства 

16.  Айза Беханова Рамаданова Присъства 

17. Стефан Станимиров Проданов Присъства 

18. Станислав Петров Благов Отсъства 

19. Емил Бориславов Николов Присъства 

20. Цветелин Тодоров Борисов Присъства 

21. Ивелин Пламенов Петров Присъства 

22. Венцислав Николов Михайлов Присъства 

23. София Борисова Вергилова-Георгиева Отсъства 

24. Йордан Илиев Нейков Отсъства 

25. Красимир Иванов Цолов Отсъства 

26. Емилия Божинова Цветанова Присъства 

27. Петко Колев Петков Присъства 

28. Светослав Симеонов Тодоров Присъства 

29. Гален Милков Бернардов Присъства 

Общо  22 

 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – „Всички от 

Вас са получили на електронните пощи Проекта за дневен ред. Има ли желаещи за 

изказване по Проекта?“ 

 

ПРОЕКТ ЗА ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Одобряване на предложенията на директори на общински училища за 

формиране на маломерни и слети паралелки с по-малък брой ученици от допустимия 

съгласно чл. 63, ал. 1 и ал. 2; чл. 68, ал. 1, ал. 2 и ал. 8; чл. 69, ал. 1 от Наредбата за 

финансирането на институциите в системата на предучилищното и училищното 

образование за учебната 2024/2025 година и осигуряване на допълнителни средства за 

обезпечаване на учебния процес извън определените по единни разходни стандарти за 

съответната дейност. 

2. Даване на съгласие за: 1. Формиране на  групи в детски градини с недостатъчен 

брой деца за формиране на група по Приложение 7 на Наредбата за финансирането на 

институциите в системата на предучилищното и училищното образование с минимум 

6 деца, когато групата е единствена за населеното място,  дейност „Детски градини“ за 

учебната 2024/2025 година и 2. Формиране на подготвителна група в училище с 

недостатъчен брой деца за формиране на група по Приложение 7 на Наредбата за 

финансирането на институциите в системата на предучилищното и училищното 

образование, дейност „Подготвителни групи в училище“, за учебната 2024/2025 

година. 
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3. Отмяна на Решение № 244/29.08.2024 г., Прот. № 17 на Общински съвет – 

Свищов. 

4. Отпускане на еднократна парична помощ на Сдружение „Клуб по тенис на 

маса АКАДЕМИК 2001 Свищов“, гр. Свищов. 

 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – „Не 

виждам такива. Тогава, уважаеми дами и господа общински съветници, нека да 

гласуваме Проекта за дневен ред! Който е „За“, моля да вдигне ръка!“  

При кворум от 22 общински съветници, Проектът за дневен ред се прие с 22 гласа 

“За”, “Против” – няма и “Въздържали се” – няма и стана: 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Одобряване на предложенията на директори на общински училища за 

формиране на маломерни и слети паралелки с по-малък брой ученици от допустимия 

съгласно чл. 63, ал. 1 и ал. 2; чл. 68, ал. 1, ал. 2 и ал. 8; чл. 69, ал. 1 от Наредбата за 

финансирането на институциите в системата на предучилищното и училищното 

образование за учебната 2024/2025 година и осигуряване на допълнителни средства за 

обезпечаване на учебния процес извън определените по единни разходни стандарти за 

съответната дейност. 

2. Даване на съгласие за: 1. Формиране на  групи в детски градини с недостатъчен 

брой деца за формиране на група по Приложение 7 на Наредбата за финансирането на 

институциите в системата на предучилищното и училищното образование с минимум 

6 деца, когато групата е единствена за населеното място,  дейност „Детски градини“ за 

учебната 2024/2025 година и 2. Формиране на подготвителна група в училище с 

недостатъчен брой деца за формиране на група по Приложение 7 на Наредбата за 

финансирането на институциите в системата на предучилищното и училищното 

образование, дейност „Подготвителни групи в училище“, за учебната 2024/2025 

година. 

3. Отмяна на Решение № 244/29.08.2024 г., Прот. № 17 на Общински съвет – 

Свищов. 

4. Отпускане на еднократна парична помощ на Сдружение „Клуб по тенис на 

маса АКАДЕМИК 2001 Свищов“, гр. Свищов. 

 

Мариана Маркова влиза в залата в 14:10 часа.   

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА „Одобряване на предложенията на директори на 

общински училища за формиране на маломерни и слети паралелки с по-малък 

брой ученици от допустимия съгласно чл. 63, ал. 1 и ал. 2; чл. 68, ал. 1, ал. 2 и ал. 

8; чл. 69, ал. 1 от Наредбата за финансирането на институциите в системата на 

предучилищното и училищното образование за учебната 2024/2025 година и 

осигуряване на допълнителни средства за обезпечаване на учебния процес извън 

определените по единни разходни стандарти за съответната дейност“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – „Уважаеми 

колеги, започваме с първа точка от нашия Дневен ред, а именно: „Одобряване на 
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предложенията на директори на общински училища за формиране на маломерни и 

слети паралелки с по-малък брой ученици от допустимия съгласно чл. 63, ал. 1 и ал. 2; 

чл. 68, ал. 1, ал. 2 и ал. 8; чл. 69, ал. 1 от Наредбата за финансирането на институциите 

в системата на предучилищното и училищното образование за учебната 2024/2025 

година и осигуряване на допълнителни средства за обезпечаване на учебния процес 

извън определените по единни разходни стандарти за съответната дейност“. Уважаеми 

колеги, имате думата за изказване по тази точка. Не виждам желаещи. Тогава нека да 

гласуваме! Който е „За“, моля да вдигне ръка!“ 

При кворум от 23 общински съветници, предложението се прие с 23 гласа “За”, 

“Против” – няма и “Въздържали се” – няма. Решението е: 

 

Р  Е  Ш  Е  Н  И  Е 

 

№247 
 

ОТНОСНО: Одобряване на предложенията на директори на общински училища за 

формиране на маломерни и слети паралелки с по-малък брой ученици 

от допустимия съгласно чл. 63, ал. 1; чл. 68, ал. 1, ал. 2 и ал. 8; чл. 69, 

ал. 1 от Наредбата за финансирането на институциите в системата на 

предучилищното и училищното образование за учебната 2024/2025 

година и осигуряване на допълнителни средства за обезпечаване на 

учебния процес извън определените по единни разходни стандарти за 

съответната дейност 

 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация (ЗМСМА), чл. 63, ал. 1; чл. 68, ал. 1, ал. 2 и ал. 8; чл. 69, ал. 1 от 

Наредбата за финансирането на институциите в системата на предучилищното и 

училищното образование и във връзка с предложение с Вх. №486/30.08.2024 г. от д-р 

Генчо Генчев – Кмет на община Свищов, Общински съвет – Свищов, 

 

Р Е Ш И: 
 

1. Дава съгласие да се провежда обучение с брой ученици, който е по-малък от 

минималния и утвърждава маломерни и слети паралелки в следните паралелки и 

училища в община Свищов за учебната 2024/2025 година: 

I. ОУ „Христо Ботев“, с. Алеково: 

I. 1. I и II клас – 11 ученици (5+6) – слята паралелка; 

I. 2. III и IVклас – 10 ученици (4+6) – слята паралелка; 

I. 3. V клас – 7 ученици – самостоятелна маломерна паралелка; 

I. 4. VI и VII клас – 12 ученици (8+4) – слята паралелка. 

 

Посочените паралелки са единствени за съответните класове. 

Общ брой ученици – 40. 

II. ОУ „Св. св. Кирил и Методий“, с. Морава: 

II. 1. I клас – 10 ученици – самостоятелна маломерна паралелка; 
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II. 2. III клас – 11 ученици – самостоятелна маломерна паралелка; 

II. 3. II клас и IV клас – 10 ученици (7+3) – слята паралелка; 

II. 3. V клас и VI клас – 12 ученици (5+7) – слята паралелка; 

II. 4. VII клас – 5 ученици – самостоятелна маломерна паралелка. 

 

Посочените паралелки са единствени за съответните класове. 

Общ брой ученици – 48. 

 

III.  ОУ „Св. св. Кирил и Методий“, с. Овча могила: 

III. 1. I клас – 10 ученици – самостоятелна маломерна паралелка; 

III. 2. II и III клас – 11 ученици (3+8) – слята паралелка;  

III. 3. IV клас – 7 ученици – самостоятелна маломерна паралелка; 

III. 4. V и VI клас – 10 ученици (7+3) – слята паралелка; 

III. 5. VII клас – 10 ученици – самостоятелна маломерна паралелка. 

 

Посочените паралелки са единствени за съответните класове. 

Общ брой ученици – 48.  

 

IV. ОУ „Христо Ботев“, с. Ореш: 

IV. 1. I клас и III клас – 8 ученици (3+5) – слята паралелка; 

IV. 2. II клас и IV клас – 7 ученици (1+6) – слята паралелка; 

IV. 3. V клас и VI клас – 4 ученици (1+3) – слята паралелка; 

IV. 4. VII клас – 4 ученици – самостоятелна маломерна паралелка. 

 

Посочените паралелки са единствени за съответните класове. 

Общ брой ученици – 23. 
 

V.  ОУ „Филип Сакелариевич“, гр. Свищов: 

V. 1. I и II клас – 17 ученици (11+6) – слята паралелка; 

V. 2. III и IV клас – 14 ученици (6+8) – слята паралелка; 

V. 3. V клас – 8 ученици – самостоятелна маломерна паралелка; 

V. 4. VI клас – 12 ученици – самостоятелна маломерна паралелка;  

V. 5. VII клас – 13 ученици – самостоятелна маломерна паралелка. 

 

Посочените паралелки са единствени за съответните класове. 

Общ брой ученици – 64. 
 

Община Свищов ще осигури допълнителните средства, необходими за обезпечаване 

на учебния процес, от бюджета на Община Свищов до края на 2024 г., както следва: 

ОУ „Христо Ботев“, с. Алеково – 15 023 лв.; 

ОУ „Св. св. Кирил и Методий“, с. Морава – 9 878 лв.; 

ОУ „Христо Ботев“, с. Ореш – 24 902 лв.; 

ОУ „Св. св. Кирил и Методий“, с. Овча могила – 10 084 лв.; 

ОУ „Филип Сакелариевич“, гр. Свищов – 5 145 лв. 

Общо: 65 032 лв. до края на 2024 година. 
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2. Възлага на Кмета на общината, в изпълнение на настоящото решение, да внесе 

мотивирано предложение до РУО – Велико Търново и Министерството на образованието 

и науката за одобряване на маломерни и слети паралелки с по-малък брой ученици от 

допустимия съгласно чл. 63, ал. 1; чл. 68, ал. 1, ал. 2 и ал. 8; чл. 69, ал. 1 от Наредбата за 

финансирането на институциите в системата на предучилищното и училищното 

образование за учебната 2024/2025 година. 

МОТИВИ: В Община Свищов са постъпили 5 мотивирани искания на директори на 

училища, към които са приложени становища на Началника на Регионално управление на 

образованието – Велико Търново, относно даване на съгласиe за разкриване на паралелки 

с брой ученици по-малък от минималния съгласно Приложение 7 към Наредбата за 

финансирането на институциите в системата на предучилищното и училищното 

образование за учебната 2024/2025 година от: ОУ „Христо Ботев“, с. Алеково; ОУ „Св. 

св. Кирил и Методий“, с. Морава; ОУ „Св. св. Кирил и Методий“, с. Овча могила; ОУ 

„Христо Ботев“, с. Ореш; ОУ „Филип Сакелариевич“, гр. Свищов. 

Исканията са на основание чл. 63, ал. 1; чл. 68, ал. 1, ал. 2 и ал. 8; чл. 69, ал. 1 от 

Наредбата за финансирането на институциите в системата на предучилищното и 

училищното образование. 

Във връзка с чл. 63, ал. 1; чл. 68, ал. 2 и ал. 8; чл. 69, ал. 1 от Наредбата за 

финансирането на институциите в системата на предучилищното и училищното 

образование е необходимо Общински съвет – Свищов да разгледа и одобри 

предложенията за изключенията по цитираните членове от Наредбата. 

При заверка на Списък Образец №1 за учебната 2024/2025 година от МОН, 

маломерни и слети паралелки се допускат с разрешение на финансиращия орган, ако са 

осигурени допълнителни средства за обезпечаване на учебния процес извън определените 

по единни разходни стандарти за съответната дейност. Допълнителните средства, 

необходими за обезпечаване на учебния процес от бюджета на Община Свищов до края 

на 2024 г., са както следва: 

ОУ „Христо Ботев“, с. Алеково – 15 023 лв.; 

ОУ „Св. св. Кирил и Методий“, с. Морава – 9 878 лв.; 

ОУ „Христо Ботев“, с. Ореш – 24 902 лв.; 

ОУ „Св. св. Кирил и Методий“, с. Овча могила – 10 084 лв.; 

ОУ „Филип Сакелариевич“, гр. Свищов – 5 145 лв. 

Общо: 65 032 лв. до края на 2024 година. 

 

Разрешението по чл. 63, ал. 1; чл. 68, ал. 1, ал. 2 и ал. 8; чл. 69, ал. 1 се издава по 

мотивирано искане на директора на съответното училище, към което се прилага 

становище на Началника на съответното Регионално управление по образованието. 

Общински съвет – Свищов приема решение на основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от 

ЗМСМА и чл. 63, ал. 1; чл. 68, ал. 1, ал. 2 и ал. 8; чл. 69, ал. 1 от Наредбата за 

финансирането на институциите в системата на предучилищното и училищното 

образование по мотивирано предложение от Кмета на община Свищов, въз основа на 

мотивирани искания от директорите на общински училища за определяне на маломерни и 

слети паралелки, ако са осигурени средства за обезпечаване на учебния процес и 

становища от Началника на РУО – Велико Търново. 

 

В заседанието участват 23 общински съветници. 

Гласували “За” – 23, “Против” – няма и “Въздържали се” – няма.  
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ПО ТОЧКА ВТОРА „Даване на съгласие за: 1. Формиране на групи в детски 

градини с недостатъчен брой деца за формиране на група по Приложение 7 на 

Наредбата за финансирането на институциите в системата на предучилищното и 

училищното образование с минимум 6 деца, когато групата е единствена за 

населеното място, дейност „Детски градини“ за учебната 2024/2025 година и 2. 

Формиране на подготвителна група в училище с недостатъчен брой деца за 

формиране на група по Приложение 7 на Наредбата за финансирането на 

институциите в системата на предучилищното и училищното образование, 

дейност „Подготвителни групи в училище“, за учебната 2024/2025 година“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – „Точка 

едно е приета. Точка втора от нашия Дневен ред: „Даване на съгласие за: 1. 

Формиране на групи в детски градини с недостатъчен брой деца за формиране на 

група по Приложение 7 на Наредбата за финансирането на институциите в системата 

на предучилищното и училищното образование с минимум 6 деца, когато групата е 

единствена за населеното място, дейност „Детски градини“ за учебната 2024/2025 

година и 2. Формиране на подготвителна група в училище с недостатъчен брой деца за 

формиране на група по Приложение 7 на Наредбата за финансирането на 

институциите в системата на предучилищното и училищното образование, дейност 

„Подготвителни групи в училище“, за учебната 2024/2025 година“. Уважаеми колеги, 

в тази точка ще трябва да бъдат направени две корекции, за което госпожа Анелия 

Димитрова има думата. Господин Генчев, ще Ви дам думата. Извинявайте! Така или 

иначе точката е гласувана. Заповядайте, госпожо Димитрова!“ 

 

Денис Асанов влиза в залата в 14:13 часа.   

 

Анелия Димитрова – Зам.-кмет „Образование, социални и младежки политики и 

европейска интеграция“ – „Уважаемо Председателство, уважаеми доктор Генчев, 

уважаеми госпожи и господа общински съветници, колеги от общинска 

администрация, представители на медиите! Предлагам на Общинския съвет да вземе 

следното решение: в точка първа, в частта 1.2 след тирето „Една подготвителна група 

(IV) с 8 деца в ОУ „Филип Сакелариевич“, град Свищов;“ да се добави още „- Една 

подготвителна група (IV) с 10 деца в СУ „Димитър Благоев“, град Свищов; и - Една 

подготвителна група (IV) с 10 деца в СУ „Николай Катранов“, град Свищов.“ 

Съответно във втората точка да се добави отново след текста за основно училище 

„Филип Сакелариевич“ още „- Една подготвителна група (IV) с 10 деца в СУ 

„Димитър Благоев“, град Свищов; - Една подготвителна група (IV) с 10 деца в СУ 

„Николай Катранов“, град Свищов.“ А също така и в мотивите да се допълни с още 

две докладни записки, т.е. текстът придобива следния вид „3 (три) докладни записки 

от директорите на ОУ „Филип Сакелариевич“, град Свищов, СУ „Димитър Благоев“, 

град Свищов, СУ „Николай Катранов“, град Свищов“.  

Само накратко ще обясня наложилите се промени. С докладни записки от 

директорите на СУ „Димитър Благоев“ и на СУ „Николай Катранов“ сме 

информирани за промяна на броя на записаните деца в подготвителните групи, които 

и на двете места стават десет, т. е. те са маломерни под определения брой 12. Това 

няма финансово изражение, защото в тези училища се обучават над 80 ученици. Т.е. 
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Общината няма ангажимент да дофинансира. И също така понеже за подготвителните 

групи не се прилага становище на Регионалното управление на образованието, то не е 

съпътстващ документ на решението на Общинския съвет. Така че, моля да отразите 

тези промени! Само ще обърна внимание, че тези промени се дължат на динамиката 

на процесите в учебните заведения. Аз съм убедена, че и след решението ще настъпят 

промени по отношение на броя на учениците и тяхното движение от едно училище в 

друго. Така че това са естествени процеси, които не трябва да будят притеснение. И се 

надявам да вземете така направеното предложение от мен. Благодаря Ви!“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – 

„Благодаря, госпожо Димитрова! Други желаещи за изказване? Не виждам. Тогава, 

колеги, нека да гласуваме процедурното предложение на госпожа Димитрова за 

допълване текста в нашето решение така, както тя го изчете. Който е „За“, моля да 

вдигне ръка!“ 

 

При кворум от 24 общински съветници, процедурното предложение на Анелия 

Димитрова – Зам.-кмет „Образование, социални и младежки политики и европейска 

интеграция“ за допълване на текста на решението, а именно: в подточка „1.2. В 

дейност „Подготвителни групи в училище“:“ да се добави текста                                   

„- Една подготвителна група (IV) с 10 деца в СУ „Димитър Благоев“, град Свищов;       

- Една подготвителна група (IV) с 10 деца в СУ „Николай Катранов“, град Свищов.“; в 

точка „2. Възлага на Кмета на общината, в изпълнение на настоящото решение, да 

внесе мотивирано предложение до РУО – Велико Търново и Министерството на 

образованието и науката за одобряване на следните групи:“ да се добави текста                  

„- Една подготвителна група (IV) с 10 деца в СУ „Димитър Благоев“, град Свищов;       

- Една подготвителна група (IV) с 10 деца в СУ „Николай Катранов“, град Свищов.“; в 

мотивите текстът на първото изречение да стане „В Община Свищов са постъпили      

3 (три) докладни записки от директорите на ДГ „Радост“, село Царевец, изнесена 

група в село Хаджидимитрово; ДГ „Зорница“, село Ореш, изнесена група в село 

Драгомирово; ДГ „Калина Малина“, град Свищов, изнесената група в село Вардим и  

3 (три) докладни записки от директорите на ОУ „Филип Сакелариевич“, град Свищов, 

СУ „Димитър Благоев“, град Свищов, СУ „Николай Катранов“, град Свищов относно 

даване на съгласиe за функциониране на групи по чл. 58, ал. 2 и чл. 59 от Наредбата за 

финансирането на институциите в системата на предучилищното и училищното 

образование за учебната 2024/2025 година.“ се прие с 24 гласа “За”, “Против” – няма и 

“Въздържали се” – няма.  

 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – „И понеже 

няма други желаещи за изказване по точката, предлагам да гласуваме цялата точка с 

направената корекция, както я чухте преди малко. Който е „За“, моля да вдигне ръка!“  

При кворум от 24 общински съветници, предложението се прие с 24 гласа “За”, 

“Против” – няма и “Въздържали се” – няма. Решението е: 

 

Р  Е  Ш  Е  Н  И  Е 

 

№248 
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ОТНОСНО: Даване на съгласие за: 1. Формиране на групи в детски градини с 

недостатъчен брой деца за формиране на група по Приложение 7 на 

Наредбата за финансирането на институциите в системата на 

предучилищното и училищното образование с минимум 6 деца, 

когато групата е единствена за населеното място, дейност „Детски 

градини“ за учебната 2024/2025 година и 2. Формиране на 

подготвителна група в училище с недостатъчен брой деца за 

формиране на група по Приложение 7 на Наредбата за 

финансирането на институциите в системата на предучилищното и 

училищното образование, дейност „Подготвителни групи в 

училище“, за учебната 2024/2025 година 

 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация (ЗМСМА), чл. 58, ал. 2 и чл. 59 от Наредбата за 

финансирането на институциите в системата на предучилищното и училищното 

образование и във връзка с предложение с Вх. №487/30.08.2024 г. от д-р Генчо Генчев 

– Кмет на община Свищов, Общински съвет – Свищов, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Дава съгласие да се формират следните групи: 

1.1.  В дейност „Детски градини“: 

- Една смесена група с 9 деца в ДГ „Радост“, село Царевец, изнесена група в село 

Хаджидимитрово, община Свищов за учебната 2024/2025 година; 

- Една смесена група с 8 деца в ДГ „Зорница“, село Ореш, изнесена група в село 

Драгомирово, община Свищов за учебната 2024/2025 година; 

- Една смесена група с 6 деца в ДГ „Калина Малина“, град Свищов, изнесена 

група в село Вардим, община Свищов за учебната 2024/2025 година. 

1.2. В дейност „Подготвителни групи в училище“: 

- Една подготвителна група (IV) с 8 деца в ОУ „Филип Сакелариевич“, град 

Свищов; 

- Една подготвителна група (IV) с 10 деца в СУ „Димитър Благоев“, град 

Свищов; 

- Една подготвителна група (IV) с 10 деца в СУ „Николай Катранов“, град 

Свищов. 

2. Възлага на Кмета на общината, в изпълнение на настоящото решение, да внесе 

мотивирано предложение до РУО – Велико Търново и Министерството на 

образованието и науката за одобряване на следните групи:  

- Една смесена група с 9 деца в ДГ „Радост“, село Царевец, изнесена група в село 

Хаджидимитрово, община Свищов за учебната 2024/2025 година; 

- Една смесена група с 8 деца в ДГ „Зорница“, село Ореш, изнесена група в село 

Драгомирово, община Свищов за учебната 2024/2025 година; 

- Една смесена група с 6 деца в ДГ „Калина Малина“, град Свищов, изнесена 

група в село Вардим, община Свищов за учебната 2024/2025 година; 
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- Една подготвителна група (IV) с 8 деца в ОУ „Филип Сакелариевич“, град 

Свищов; 

- Една подготвителна група (IV) с 10 деца в СУ „Димитър Благоев“, град 

Свищов; 

- Една подготвителна група (IV) с 10 деца в СУ „Николай Катранов“, град 

Свищов. 

МОТИВИ:  В Община Свищов са постъпили 3 (три) докладни записки от 

директорите на ДГ „Радост“, село Царевец, изнесена група в село Хаджидимитрово; 

ДГ „Зорница“, село Ореш, изнесена група в село Драгомирово; ДГ „Калина Малина“, 

град Свищов, изнесената група в село Вардим и 3 (три) докладни записки от 

директорите на ОУ „Филип Сакелариевич“, град Свищов, СУ „Димитър Благоев“, 

град Свищов, СУ „Николай Катранов“, град Свищов относно даване на съгласиe за 

функциониране на групи по чл. 58, ал. 2 и чл. 59 от Наредбата за финансирането на 

институциите в системата на предучилищното и училищното образование за учебната 

2024/2025 година. 

Във връзка с чл. 58, ал. 2; чл. 59 от Наредбата за финансирането на институциите 

в системата на предучилищното и училищното образование, е необходимо Общински 

съвет – Свищов да разгледа и одобри предложенията по цитираните членове от 

Наредбата. 

При заверка на Списък Образец №2 и Списък Образец №1 за учебната 2024/2025 

година от МОН, такива групи се допускат с решение на Общинския съвет. 

Функционирането на такива смесени групи в населените места е наложително, 

поради затрудненията при транспортиране на деца от 2 до 6 годишна възраст до 

средищни детски градини. Предложението е за групи, които са единствени в детските 

градини в населените места. 

Общински съвет – Свищов приема решение на основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и    

ал. 2 от ЗМСМА и чл. 58, ал. 2; чл. 59 от Наредбата за финансирането на институциите 

в системата на предучилищното и училищното образование по мотивирано 

предложение от Кмета на община Свищов, въз основа на мотивирано искане от 

директорите на детските градини и училищата. 
 

В заседанието участват 24 общински съветници. 

Гласували “За” – 24, “Против” – няма и “Въздържали се” – няма.  

 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – „Господин 

Генчев, ако държите още да се изкажете!“ 

Д-р Генчо Генчев – Кмет на община Свищов – „Уважаеми господин Председател, 

уважаемо ръководство, уважаеми госпожи и господа общински съветници! Искам да 

взема отношение по темата за образованието като цяло и да дам малко яснота и 

светлина, защото проблемът, специално за училището в село Ореш, не е решен, тъй 

като там има изключително големи неясноти, които се пораждат на старта на учебната 

година и започването на учебната година в това училище. Както и на комисията е 

станало ясно, господин Тодоров е разбрал, госпожа Кирова също е информирала 

комисията по „Образование“, че две от децата са записани в училището „Благоев“, 

други деца са записани на други места и ние в момента не знаем реалната бройка на 
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учениците в село Ореш. Това, което и на предходната сесия е гласувано и сега в 

момента, което се подава като информация, това не отговаря на действителността с 

числата, които са ни подадени. И се връщаме отново на онази прословута сесия, в която 

ние обяснявахме, че децата нито ще бъдат 23, нито ще бъдат 18, нито ще бъдат 16. И 

сме на прага, на стартирането на учебната година и ние не знаем какво се случва в село 

Ореш. В момента няма актуален списък, който да е потвърден от системата на 

училището, от директорката, кои деца са записани, кои остават. На нас ни се 

предостави един списък, който беше преди срещите, когато водихме срещите за 

учениците – 16, две от Стежерово, едно от друго място. Но се оказа, че тези деца не са 

записани тук, а са записани в други училища. Това виждаме от системата, която е на 

друг регионален инспекторат. 

В момента ситуацията, за мен специално, в училището в Ореш е патова на прага, 

на стартирането на учебната година. Вчера се проведе заседанието на комисията. 

Директорката е била тук. Задавани са въпроси. На заседанието, на срещата за 

готовността на всички учебни заведения, на която са били всички директори и 

директорката не е успяла да даде никакъв отговор на зададените въпроси от страна на 

ресорните ръководители по образование, какво се случва в училището в Ореш. Нека 

това нещо да се знае, защото най-вероятно ще изпаднем в някаква ситуация, в 

последния момент да се вземат някакви решения. Изчакваме решението на 

Министерство на образованието. Аз отговора го знам.“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – „Господин 

Тодоров и той го знае.“ 

Д-р Генчо Генчев – Кмет на община Свищов – „Какъв е?“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – „Той 

твърди, че го знае.“ 

Д-р Генчо Генчев – Кмет на община Свищов – „Аз отговора го знам. Трябва да го 

знаете и Вие, защото утре да не се използва момента, че отново влизаме в предизборна 

кампания и да се получават колизии и да тръгваме да „веем знамена“ против закона и 

законовите основания за вземането на решение. Вчера съм бил в Министерството. 

Разбрах за какво става въпрос. Но искам да предупредя, уважаеми госпожи и господа 

общински съветници, че в Ореш нещата към този момент не стоят никак добре, с един 

голям въпрос, на който нямаме отговори. А отговорите трябва да ги дадат временно 

изпълняващата директор, учителите и съответните родители какво правим оттук 

нататък. Защото ние бяхме наясно с тази ситуация още по време на разговорите с 

определени родители и то вече се потвърждава с това, което виждаме, че децата, по 

системите, са записани в други училища. Това значи, че те няма да бъдат записани в 

Ореш. Може би ще има и до 15 още някои. И в крайна сметка нека да си носят тежестта 

и камъка онези, които подведоха хората. Благодаря!“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – „Благодаря, 

господин Генчев! Умишлено в точката не исках да вземам думата и да става дебат, но 

това, което казахте наистина се притесняваме всички ние на 15 септември какво ще 

бъде в село Ореш. Още повече, че коментара, който чух вчера от името на 

директорката, че тя не се е явила на конкурс и този, който е трябвало да се яви, той е 

трябвало да свърши тази другата работа, говори наистина за несериозно отношение.“  
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ПО ТОЧКА ТРЕТА „Отмяна на Решение № 244/29.08.2024 г., Прот. № 17 на 

Общински съвет – Свищов“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – „Колеги, 

преминаваме към точка трета от нашия Дневен ред: „Отмяна на Решение 

№244/29.08.2024 г., Прот. №17 на Общински съвет – Свищов“. Знаете за какво става 

на въпрос. Със следващото наше решение коригираме всичко, което сме допуснали 

като пропуск. Имате думата за изказване, колеги. Не виждам желаещи. Който е „За“, 

моля да вдигне ръка!“ 

При кворум от 24 общински съветници, предложението се прие с 24 гласа “За”, 

“Против” – няма и “Въздържали се” – няма. Решението е: 

 

Р  Е  Ш  Е  Н  И  Е 

 

№249 
 

ОТНОСНО: Отмяна на Решение №244/29.08.2024 г., Прот. №17 на Общински 

съвет – Свищов 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация (ЗМСМА), във връзка с чл. 33, ал. 1, т. 2 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), чл. 63, ал. 1 от 

Правилника за организацията и дейността на Общински съвет – Свищов, неговите 

комисии и взаимодействието му с общинската администрация и предложение с Вх. 

№488/30.08.2024 г. от д-р Кристиян Кирилов – общински съветник и Председател на 

Общински съвет – Свищов, Общински съвет – Свищов, 

 

Р  Е  Ш  И: 

 

Отменя Решение №244/29.08.2024 г., Прот. №17 на Общински съвет – Свищов. 

МОТИВИ: Средно училище „Николай Катранов“ е второстепенен разпоредител 

с бюджет в Община Свищов. Средствата, които общината като първостепенен 

разпоредител предоставя по бюджетите на второстепенните разпоредители, са само 

във вид на трансфери. В тази връзка така приетото решение за предоставяне на 

средства от Общинска дейност 122 „Общинска администрация“, §4214 „Обезщетения 

и помощи по решение на общинския съвет“ на Средно училище „Николай Катранов“ 

не е приложимо като предоставяне и отчитане. 
 

В заседанието участват 24 общински съветници. 

Гласували “За” – 24, “Против” – няма и “Въздържали се” – няма.  

 

 

ПО ТОЧКА ЧЕТВЪРТА „Отпускане на еднократна парична помощ на 

Сдружение „Клуб по тенис на маса АКАДЕМИК 2001 Свищов“, гр. Свищов“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – „Точка три 

е приета. И точка четвърта: „Отпускане на еднократна парична помощ на Сдружение 
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„Клуб по тенис на маса АКАДЕМИК 2001 Свищов“, гр. Свищов“. Желаещи за 

изказване? Не виждам, колеги. Тогава да гласуваме! Който е „За“, моля да вдигне 

ръка!“ 

При кворум от 24 общински съветници, предложението се прие с 24 гласа “За”, 

“Против” – няма и “Въздържали се” – няма. Решението е: 

 

Р  Е  Ш  Е  Н  И  Е 

 

№250 
 

ОТНОСНО: Отпускане на еднократна парична помощ на Сдружение „Клуб по 

тенис на маса АКАДЕМИК 2001 Свищов“, гр. Свищов 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от Закона за местното самоуправление                 

и местната администрация (ЗМСМА) и във връзка със заявление с Вх. 

№485/30.08.2024 г. от Марио Якимов – Председател на Сдружение „Клуб по тенис на 

маса АКАДЕМИК 2001 Свищов“, гр. Свищов, Общински съвет – Свищов, 

 

Р  Е  Ш  И: 

 

Одобрява отпускането на еднократна парична помощ, в размер на 2000 (две 

хиляди) лева, от Общинска дейност 122 “Общинска администрация”, §4214 

“Обезщетения и помощи по решение на Общински съвет” на Сдружение „Клуб по 

тенис на маса АКАДЕМИК 2001 Свищов“, гр. Свищов, необходими за участие в 

Световните ученически игри, които ще се проведат от 23 до 31 октомври 2024 година 

в Бахрейн, Манама. 

Отпуснатата сума да бъде преведена по банков път след представяне на актуална 

банкова сметка на клуба. 

МОТИВИ: Средствата се отпускат за участие в Световните ученически игри, 

които ще се проведат от 23 до 31 октомври 2024 година в Бахрейн, Манама. 
 

В заседанието участват 24 общински съветници. 

Гласували “За” – 24, “Против” – няма и “Въздържали се” – няма.  

 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – „С това, 

колеги, нашият Дневен ред е изчерпан. В залата присъстват 24 човека по поименния 

списък, с двама повече отколкото започнахме. Благодаря Ви за участието! Желая Ви 

лек и ползотворен ден!“ 

 

№ Име, презиме, фамилия  

1. Кристиян Василев Кирилов Присъства 

2.  Верони Маринов Маринов Присъства 

3. Валери Фильов Николов Присъства 

4.  Мария Иванова Тодорова Присъства 

5. Елена Йорданова Шопова Присъства 



Протокол №18 от извънредно заседание на Общински съвет – Свищов, 

 проведено на 03.09.2024 г., мандат 2023 – 2027 година 
 

14 

6. Цветанка Младенова Кирова Присъства 

7. Габриела Валентинова Петкова Присъства 

8. Генади Русев Иванов Отсъства 

9. Мариана Илиева Маркова Присъства 

10. Любомир Ванев Митев Присъства 

11. Милен Емилов Динков Присъства 

12. Санка Евтимова Райкова Присъства 

13. Михаил Руменов Попов Присъства 

14. Денис Зияев Асанов Присъства 

15. Емял Айдънова Исмаилова Присъства 

16.  Айза Беханова Рамаданова Присъства 

17. Стефан Станимиров Проданов Присъства 

18. Станислав Петров Благов Отсъства 

19. Емил Бориславов Николов Присъства 

20. Цветелин Тодоров Борисов Присъства 

21. Ивелин Пламенов Петров Присъства 

22. Венцислав Николов Михайлов Присъства 

23. София Борисова Вергилова-Георгиева Отсъства 

24. Йордан Илиев Нейков Отсъства 

25. Красимир Иванов Цолов Отсъства 

26. Емилия Божинова Цветанова Присъства 

27. Петко Колев Петков Присъства 

28. Светослав Симеонов Тодоров Присъства 

29. Гален Милков Бернардов Присъства 

Общо  24 

 

Поради изчерпване на Дневния ред заседанието на Общинския съвет бе закрито в 

14:23 ч. 

Препис от протокола се изпраща на Областния управител за сведение.  

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОбС: ……………………………. 

                                           /д-р Кристиян Кирилов/ 

 

Водил протокола: ………………............. 

                              /Кристина Ангелова/ 

 

 


